
Nut & Sport Stolwijk 
Jaarverslag over het jaar 2010 

Inleiding 
Alweer een jaar voorbij. Een jaar waarin er voor de vereniging weer het nodige 
gebeurd is. Een jaarverslag is dan de plek nog eens terug te kijken en samen te 
vatten. 

Vergaderingen 
Zoals gebruikelijk hebben we in 2010 twee ledenvergaderingen gehouden. In maart 
de jaarvergadering en in november de najaarsvergadering. 
Het bestuur is drie keer bij elkaar geweest. 
Onze vereniging is weer vertegenwoordigd geweest tijdens de provinciale 
bondsvergadering in Stolwijk. Het bestuur kon zich in de voorstellen van het landelijk 
bestuur vinden, dus hebben we ons niet van de kritische kant laten zien. 

Bestuur 
Het bestuur heeft zich er weer voor ingezet om alle lopende zaken naar behoren af 
te handelen en de verenigingsactiviteiten te organiseren. Dit alles is in goede 
harmonie en in een prettige sfeer verlopen. Het bestuur vond het niet meer van deze 
tijd om onderscheid te maken tussen gewone leden en 65+ leden. Er is daarom in de 
voorjaarsvergadering besloten om deze vorm van leeftijdsdiscriminatie af te schaffen, 
zodat gepensioneerden voortaan volledige contributie gaan betalen. 

Website 
Sinds de zomer van 2010 heeft onze vereniging een eigen website. Dank zij de 
inspanningen van ons lid A. Datema kan iedereen het wel en wee van onze club 
volgen. Anoeska heeft veel inspanningen geleverd om onze vereniging op het 
internet te krijgen. Dit is geen eenmalige actie, maar de site moet actueel blijven. 
Anoeska heeft zich bereid getoond hier zorg voor te dragen. Hiervoor moet zij echter 
wel input van de leden ontvangen. We hopen, dat met de inbreng van onze leden de 
website een digitale ontmoetingsplaats op het internet mag worden. 

Haastrechtse dag 
In mei heeft onze vereniging deelgenomen aan de braderie in Haastrecht. We waren 
uitgenodigd door onze sponsor Fauna Foodstore te Oudewater om met enkele 
dieren de stand van deze dierbenodigdhedenspecialist op te fleuren. Dat bood ons 
uiteraard een mooie gelegenheid onze vereniging onder de aandacht van het grote 
publiek te brengen. Het was een druk bezochte dag, zodat veel mensen nu weten 
dat er in de gemeente Vlist een actieve kleindierliefhebbersvereniging is. De plek 
naast de stand van Fauna Foodstore bood ons voldoende gelegenheid ons als 
zelfstandige vereniging te presenteren. 

Braderie Stolwijk 
In augustus was de braderie in Stolwijk. Dankzij inspanning van ons lid Adrie 
Vermeulen heeft onze vereniging hier met een stand gestaan. De kooien met kippen 
en konijnen trokken veel bekijks. Tegen een geringe betaling kon het publiek het 
aantal eieren in een doorzichtige bak raden en het gewicht van een Vlaamse reus. 
Hiermee kregen we veel belangstelling en werden de kosten voor de kraam 



ruimschoots vergoed, zodat we er voor de clubkas een paar tientjes aan 
overgehouden hebben. Tijdens deze braderie bleek weer eens, dat veel mensen uit 
de regio niet wisten dat onze vereniging bestaat. Wie weet waar een betere 
bekendheid toe gaat leiden. Onze deelname aan de braderie was vooral door de 
inzet van de familie Vermeulen een groot succes. 

Jongdierenkeuring 
Voor het eerst sinds vele jaren is de jongdierenkeuring op zaterdag georganiseerd. 
Om deze activiteit weer wat extra onder de aandacht te brengen is er voor gekozen 
de jongdierenkeuring overdag te laten plaatsvinden, met naast de keuring een 
gezamenlijk lunch. Op deze manier is er wat meer tijd voor een gezellig samenzijn. 
Samen met VZOD is de keuring georganiseerd in Bergambacht. Voor het eerst deed 
ook de vereniging Zilverschoon uit Schoonhoven mee. Dit is een positieve 
ontwikkeling voor de kleindierensport in de regio. Door meer en betere 
samenwerking worden we immers allemaal sterker. Tijdens een gezellige dag voor 
de verenigingen zijn er 121 dieren gekeurd. 

Clubtentoonstelling 
Het hoogtepunt voor de vereniging. Voor het bestuur altijd een tijdrovende en 
spannende organisatie. Zijn we in staat om weer voldoende fokkers te motiveren hun 
mooiste dieren aan de tentoonstelling toe te vertrouwen? 
We hebben de tentoonstelling weer in de Grote Haven te Haastrecht gehouden. Het 
aantal inzenders steeg met 1 tot 23. Hoewel dit een zeer geringe toename is, zijn we 
er toch erg blij mee. Het aantal ingezonden dieren daalde iets. Met 156 dieren in de 
kooien hadden we 8 dieren minder dan in 2009. Drie keurmeesters hadden weer hun 
handen vol om de dieren op tijd te keuren. De kwaliteit van de ingezonden dieren 
stemde hen zeer tevreden. 
De opening van de tentoonstelling hebben we net als in 2009 zonder officieel begin 
gedaan. Tussen de kooien werden de prijswinnaars bekend gemaakt en zijn de 
hoofdereprijzen uitgereikt. De vrijdagavond en de zaterdag zijn bijzonder gezellig 
verlopen. De zaalverloting heeft weer een groot deel van de kosten gedekt. Veel 
vrijwilligers hebben de handen uit de mouwen gestoken en zodoende veel werk 
verzet. Ook dat alles verliep in goede harmonie. 
We mogen dus spreken van een buitengewoon geslaagde tentoonstelling. Het was 
ook in het afgelopen jaar moeilijk voldoende sponsoren te vinden om de 
tentoonstelling financieel sluitend te krijgen. Er moest dan ook bijna 180 euro op de 
clubtentoonstelling toegelegd worden. Zoals verder uit dit verslag zal blijken is dit 
verlies elders weer gecompenseerd en hoeven we na een geslaagd evenement niet 
rouwig te zijn om dit verlies. 

Ons lid A. Groen is vanwege zijn vakantie niet op de tentoonstelling geweest. Als 
trouw lid zond hij wel 10 Tannen in. Dat deed hij niet tevergeefs, want een jong 
voedstertje van hem werd kampioen bij de konijnen. Samen met een jonge ram 
leverde deze voedster haar eigenaar ook de Jan van Eijk herinneringsbeker op. Als 
een persoon met een konijn kampioen wordt en ook nog eens de Jan van Eijk 
herinneringsbeker weet te winnen, is het extra knap als een ander de collectieprijs 
pakt. Deze prestatie werd geleverd door G. Nijenhuis met vier Thrianta's. 
Dat een kip van ruim 4 jaar oud nog niet versleten hoeft te zijn bewees onze 
penningmeester. Een Shamo- hen van A.J.J. de Heij werd met het predicaat U 
kampioen bij de grote hoenders. Datzelfde predicaat behaalde H.  Brunt  met een 



jonge hen bij de Baardkuifkrielen. Met deze U wist hij het kampioenschap bij de 
dwerghoenders. in de wacht te slepen.  Brunt  toonde zich ook in de breedte een 
kundig fokker, want naast het algemeen kampioenschap bij de dwerghoenders pakte 
hij ook de collectieprijs met vier Baardkuifkrielen. Deze zelfde prijs won A. Hamberg 
bij de grote hoenders met twee Brabanters en twee Twentse hoenders. 

Tatoeëren 
Ton de Heij heeft bij vier fokkers, net ais in 2009, 83 konijnen van een oormerk 
voorzien. Dat zijn 23 konijnen minder dan in 2009. 

Financieel 
Financieel gaat het de vereniging goed. Onze doelstelling is jaarlijks ongeveer 
evenveel geld binnen te halen als we uitgeven. Een reserve achter de hand om 
klappen op te vangen hebben we nodig. 
In het afgelopen jaar hebben we wat meer activiteiten ontplooid dan gebruikelijk. Dat 
houdt financieel een risico in. Blijkbaar zijn onze bestuursleden erg zuinig voor de 
vereniging, want we zijn er bijna 100 euro positief uitgesprongen. Daarbij mag best 
eens vermeld worden, dat het bestuur meer kosten maakt dan er aan de clubkas 
doorberekend wordt. Het teruglopen van de sponsorinkomsten tijdens de 
tentoonstelling blijft zorgwekkend. ledere Sponsor die wegvalt zorgt voor een 
terugloop in inkomsten van minimaal enkele tienjes. Hoewel we ondanks een 
behoorlijk verlies tijdens de clubtentoonstelling toch geld verdiend hebben is positief, 
maar dat is zeker geen garantie, dat dat het komende jaar ook weer gaat lukken. 
Uit het financieel jaarverslag blijkt dat de inkomsten van Fauna Foodstore in 
Oudewater een belangrijke inkomstenpost is. Dit geld is bijeen gespaard door leden 
die bij dat bedrijf hun diervoer kopen. Naast deze sponsoring en de sponsoring van 
voer, strooisel en prijsjes is dit bedrijf voor onze vereniging van groot belang. 

Toekomstvisie 
Nut&Sport Stolwijk is een vereniging die goed draait met gezellige tentoonstellingen, 
een goed draaiend bestuur, actieve en enthousiaste leden. We hebben een goede 
tentoonstellingslocatie om nog jaren lang een mooie tentoonstelling te organiseren. 
We gaan er met elkaar voor om onze club nog vele jaren gezond te houden. 
Het laag houden van de contributie en het inschrijfgeld bij jongdierenkeuring en 
clubtentoonstelling blijft een doelstelling. Ons geld proberen we zo veel mogelijk door 
sponsors en verlotingen binnen te halen. Het werven van nieuwe sponsoren is wel 
een aandachtspunt voor bestuur en leden. 
We zijn nog steeds klein, ondanks dat een meetellende vereniging in de regio. Dat 
stemt optimistisch voor de toekomst. We staan open voor nieuwe ideeën om met 
onze tijd mee te gaan. We blijven samenwerking met andere verenigingen hoog in 
het vaandel houden, maar hechten veel belang aan een eigen identiteit. Het behoud 
van onze kleindiersport en het behoud van onze kleindierrassen blijven onze twee 
hoofddoelstellingen. 
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